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 اتحاد اقوام در مجلس به نمایش درآمد

 نمایندگان مجلس 
با  لباس محلی در بهارستان

آرمان ملی : این روزها بیش از 
همیشه بر وحدت میان اقشار مختلف 
تاکید می شود. بدون تردید انقلاب 
اسلامی با حضور همه طیف ها و اقشار 
محقق شد و پیشرفت کشور هم حاصل 
همین اتحاد است. روز گذشته ایرنا 
تصاویری از حضور نمایندگان مجلس 
با لباس محلی در جلسه علنی منتشر 
کرد.  در سال 97 بود که معاون وقت 
امور زنان و خانواده به شعار »حمایت 
از کالای ایرانی« که توسط رهبر معظم 
انقلاب نام گذاری شده است اشاره کرد 
و گفت: مقام معظم رهبری سال 97 را 
سال حمایت از کالای ایرانی و تولید 
ملی نام گذاری کرده اند که به اعتقاد 
دولت دوازدهم با حمایت از لباس های 
سنتی-  فرهنگی اقوام مختلف و ترویج 
و پوشش آن توسط جوانان می توان 
کمک بزرگی به اقتصاد کشور و تولید 
ملی کرد. معصومه ابتکار تصریح کرد: در 
لباس ها و پوشش مردم به ویژه جوانان 
باید نشانه ای از فرهنگ ملی و هویت 
ایرانی وجود داشته باشد نه اینکه صرفا 
به دنبال این باشیم تا لباس ها توسط 
طراحان و تولیدکنندگان ایرانی تولید 
شوند.. ابتکار در ادامه افزود: استاندار 
هرمزگان در زمینه پوشش کارمندان 
با لباس های محلی و سنتی در کشور 
پیشگام شده و در دستوری مجوز این 
کار را برای زنان آن هم در محل کارشان 
صادر کرده است و بنده در برخورد و 
صحبتی که با آنان داشتم از این مساله 
بسیار خوشحال بودند. معاون زنان و 
امور خانواده رئیس جمهوری با بیان 
اینکه انگیزه کافی برای استقبال از 
لباس های سنتی و محلی در کشور 
وجود دارد، تصریح کرد: دولت به دنبال 
اجبار این رویکرد در جامعه نیست 
زیرا افراد باید داوطلبانه و با رضایت 
خاطر به سمت پوشیدن لباس های 
اقوام مختلف در مدارس، دانشگاه ها 
و دیگر مراکز حرکت کنند و پیشقدم 
شوند. بنابراین فقط با تشویق و اقدامات 
فرهنگی می توان نظر جامعه را به 
پوشیدن لباس های سنتی-  فرهنگی 
اقوام ایرانی جلب کرد.  همان سال سید 
عباس صالحی، وزیر وقت ارشاد دولت 
اعلام کرد بانوان می توانند با پوشش 
و لباس محلی در ادارات، دانشگاه ها 
و مدارس حاضر شوند و این موضوع 
از نظر این وزارتخانه مشکلی ندارد. 
او گفت: بانوان استان های هرمزگان، 
کردستان، کرمانشاه، آذربایجان های 
غربی و شرقی، مازندران، سیستان و 
بلوچستان و دیگر نقاط ایران می توانند 
با لباس های محلی خود در مدارس، 

ادارات و دانشگاه ها حاضر شوند. 
  لباس محلی در ادارات

اردیبهشت سال 97 صراط نیوز 
نوشت: » دبستانی در چابهار، لباس 
محلی بلوچی را به عنوان لباس مدرسه 
انتخاب کرده است.« 19 اسفند 97 
ایرنا نوشت؛ » خبری با عنوان »لباس 
کردی به عنوان لباس رسمی کارکنان 
بانک ملی به  رسمیت شناخته شد و 
امروز کارکنان این بانک در مناطق 
کردنشین می توانند با این لباس زیبا در 
محل کار حضور یابند« در شبکه های 
اجتماعی و رسانه های داخلی و خارجی 
بازتاب گسترده ای داشت. حضور دانش 
آموزان مازندرانی با لباس محلی در 
مدرسه هم وجود داشته است. آبان 
98 هم نماینده بوکان با لبا س محلی 
در صحن علنی مجلس حضور پیدا 
محلی  لباس های  گذشته  در  کرد. 
جایگاه ویژه ای داشتند. تمامی اقوام 
ایرانی، بزرگ و کوچک، زن و مرد در 
طول روز از لباس محلی خود استفاده 
می کردند و آن را می پوشیدند اما 
رفته رفته این لباس های زیبا و اصیل، 
کم رنگ شدند. نمی توان تاریخ دقیقی 
برای شروع سیر فراموشی لباس محلی 
ایران یافت؛ زیرا این، اتفاقی نبود که 
یک شبه افتاده باشد به عنوان نمونه 
رسانه ها امروز بسیار گسترده شده اند و 
تاثیر گرفتن از فرهنگ های دیگر بسیار 
راحت است. کل جامعه می تواند تحت 
تاثیر بزرگ نمایی ها و نفوذ رسانه ها 
قرار بگیرد. از طرفی گسترش رسانه ها 
جهان را به یک دهکده  کوچک تبدیل 
کرده است. دیگر برای رسیدن یک ترند 
به ایران چند ماه زمان احتیاج نیست. 
همچنین صنایع بافندگی، ریسندگی و 
تولید لباس در کشور به روز شده است. 
تولیداتی مثل ربان، زیپ و امثال این ها 
سبب تغییر سبک قدیمی لباس ها شده 
و از طرفی، زندگی ماشینی لباس های 
راحت تری را می طلبد. برای مثال برای 
دوخت یک دامن کردی به متراژ بالایی 
از پارچه احتیاج است، که لباس را بسیار 
سنگین می کند؛ امروزه می توان همان 

حجم را با متریال سبک تری داشت. 

آرمان ملی – مطهره شفیعی: باز هم صدا و سیما هک شد! این 
اتفاق در حالی رخ داد که رئیس صداوسیما در اردیبهشت سال جاری 
گفته بود: » بررسی هایی درباره هک سامانه های پخش اتفاق افتاد، 
خوشبختانه صداوسیما با آمادگی و توانمندی خوب همکاران ما در 
حوزه فنی حداقل ضربه ممکن را خورد. بررسی ها ادامه دارد.« آنچه 
در شنبه رخ داد نشان داد بررسی ها به نتیجه ای نرسیده که منتهی 

به صیانت صداوسیما در برابر هکرها شود! 
  چرا باز هک شد؟

روز شنبه شبکه خبر برای چند ثانیه از دسترس خارج و توسط 
یک گروه هکری هک شد و اخبار ساعت ۲1 صداوسیما که از 
شبکه های اول و خبر صداوسیما پخش می شود برای چند لحظه 
هک شد.  خبرگزاری رسمی دولت نوشت: یک منبع آگاه در سازمان 
صدا و سیما درباره نتایج اولین بررسی ها پیرامون هک اخیر صدا و 
سیما، گفت:»بررسی های اولیه نشان می دهد پخش فایل آلوده در 
اخبار ساعت ۲1 روز شنبه ناشی از هک پلی اوت شبکه خبر بوده 
است.« ایرنا در ادامه نوشت: »پشت صحنه برخی خبرسازی ها و 
شایعات منتشر شده و اکانت های سازمانی، برخی گروه ها و جریان ها 
هستند که تضعیف مدیریت سازمان صداوسیما را دنبال می کنند.« 
این هک نخستین بار نبود که رخ داد و در گذشته هم شاهد هک 
برنامه هایی در صداوسیما بودیم مانند 7 بهمن سال گذشته برخی 
شبکه های رادیو و تلویزیونی در صداوسیما برای لحظاتی هک 

شدند و خبرگزاری صداوسیما در توضیح این اتفاق نوشته بود: 
»افراد یا گروهی ناشناس تلاش کردند تا چند شبکه صداوسیما 
را هک کنند.« ایرنا دیروز به این هک هم اشاره کرد و به نقل از 
همان منبع مطلع نوشت: » بعد از هک 7 بهمن 1۴۰۰ هیچ کدام 
از نهادهای مسئول حتی یک ریال نیز به امن سازی شبکه سازمان 
کمک نکردند. بررسی های فارنزیک هک سال گذشته مشخص کرد 
مهاجم از خردادماه 1۴۰۰ در شبکه سازمان حضور داشته و فرایند 
امن سازی شبکه های سیما موفق بوده است. اما شبکه خبر به واسطه 
ماهیت خبری خود دسترسی های ویژه ای داشته که بعد از رخداد 
اخیر در حال امن سازی است.« عضو مجمع تشخیص مصلحت نظام 
دیروز ضمن توصیه به تمامی مسئولان حاکمیتی برای مقابله با 
جریان نفوذ در صدا و سیما گفت: مسئولان صدا و سیما باید متوجه 
باشند که دشمن با ابزارها و عوامل نفوذی خود همواره سعی در 
خرابکاری در کشور دارد. مجید انصاری با تأکید بر لزوم افزایش 
ایمنی در تمامی نهادهای حاکمیتی و حساس می گوید؛ باید تمامی 
مسئولان مراقب باشند تا لحاظ سخت افزاری و نرم افزاری کمترین 

آسیب به داده های اطلاعاتی کشور وارد شود. 
  نقش عوامل داخلی چه بود؟

در همین راستا حسن نجفی سولاری که تا سال  1۳8۶ به عنوان 
رئیس مرکز تولید و فنی سیما در سازمان صدا و سیما مشغول 
بوده، به ایسنا می گوید: »کادر رسمی که به این مجموعه تعلق 

دارد، چطور ممکن است دست به چنین کاری بزند؟ فکر می کنم 
این اتفاق از جای دیگری رخ داده است. در زمان خود ما یک کارمند 
که می خواست وارد سازمان شود، از چند جا کنترل و گزینش 
می شد. بنابراین از افراد در داخل سیستم بعید است که این کار 
را انجام دهند.« او می افزاید: »اگر یادتان باشد، چند ماه پیش 
نیز از سران گروهک منافقین چیزهایی روی آنتن رفته بود و بعد 
ظاهرا مشخص شد که روی سیگنال ماهواره صدا و سیما رفته و 
ماهواره را از خارج از کشور یک لحظه هک کرده بودند. البته این 
موضوع را باید یک متخصص ماهواره دقیق شرح دهد. کل ماجرا 
را هم کارشناسان امنیتی باید بررسی کنند که آیا سازمان صدا و 
سیما الان ترکیب نیروی انسانی و ساختارش به نحوی است که 
افرادی دست به چنین اقدام هایی بزنند؟« سولاری ادامه می دهد: 
»زمانی که من در سازمان بودم، افرادی که آنجا مشغول به فعالیت 
بودند، همه بچه هایی بودند که قبل و بعد از انقلاب مبارز بودند و 
درگیر زندگی سازمان که می شدند، شب و روزشان را می گذاشتند 
و زحمت می کشیدند و همه  تعلق خاطرشان به مردم بود. خود 
من اوایل انقلاب چند شبانه روز خانه نمی رفتم و خب تعلقاتی 
داشتیم. نمی دانم ترکیب نیروی انسانی موجود صدا و سیما با این 
همه تغییرات که کرده آیا روال های گذشته را رعایت می کنند؟ آیا 
واقعا نیروها از انسان های توانا انتخاب می شوند که تعلق سازمانی 
داشته باشند؟« وی می گوید:»من به عنوان یک متخصص معتقدم 
که رسانه باید روایت اول را خودش انجام دهد تا جلوی شایعات هم 

گرفته شود.« 
  هشدارها را جدی بگیرید

چندی پیش با هک شدن دوربین های مدار بسته زندان اوین، 
محمد  سرافراز، رئیس اسبق صدا و سیما در مورد نفوذ به این زندان 
هشدار داده  بود. او در آن زمان در صفحه شخصی خود در توئیتر 
گفته بود که این نوعی نفوذ است همراه هک! سرافراز بر مساله نفوذ 
تاکید کرده بود که احتمال دارد این نفوذ در سایر نهادها هم صورت 

گرفته باشد. 
  برکناری یک مجری

دیروز هم خبر آنلاین نوشت:»مجتبی پوربخش که به عنوان 
مجری و تهیه کننده برنامه »فوتبال یک« شناخته می شود، در 
پی اظهاراتی درباره  حوادث هفته های اخیر، از آنتن کنار گذاشته 
شد. پس از این تصمیم، ابتدا از محمد سیانکی که بیشتر به عنوان 
گزارشگر مسابقات فوتبال شناخته می شود، به عنوان مجری 
جایگزین نام برده شد اما در نهایت با روی آنتن رفتن برنامه 
»فوتبال یک«، مشخص شد که سازندگان و شبکه فعلا به اجرای 
پوریا خسروی رضایت داده اند. مجتبی پوربخش مجری گیلانی 
صداوسیماست که کارش را در شبکه باران شروع کرده بود. پوریا 
خسروی هم فوتبالیست نهاوندی و گوینده و مجری صداوسیمای 
مرکز همدان است. پخش برنامه »فوتبال یک« که به صورت هفتگی 
روزهای پنجشنبه روی آنتن می رود، بعد از دو هفته توقف با تغییر 

مجری از سر گرفته شده است.« 

 عذرخواهی یک نماینده از مردم

ببخشید وزیر کار نداریم!
       4 گزینه دولت برای تصدی وزارت کار

یاسمین طالقانی :یک وزارتخانه هنوز وزیر ندارد و 
سرپرستی آن برعهده زاهدی وفاست که نتوانست رای 
مجلس را برای جلوس بر کرسی وزارت کار کسب کند! 1۲ مهر 
محمدباقر قالیباف در جایگاه رئیس مجلس گفت:» با توجه 
به پایان مهلت سرپرستی آقای زاهدی وفا در وزارت تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی از رئیس جمهور می خواهیم که در اسرع 
وقت گزینه پیشنهادی بعدی برای تصدی وزارت کار را معرفی 
کنند.«  دیروز هاجر چنارانی نماینده مردم نیشابور در مجلس 
شورای اسلامی با اشاره به گزینه های وزارت تعاون، کار و رفاه 
اجتماعی، اظهار داشت: تاکنون دولت ۴ نفر را برای وزارت 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی در نظر گرفته است و پس از بررسی 
های لازم قرار است طی هفته آینده یک نفر از این افراد را به 
عنوان وزیر پیشنهادی به مجلس معرفی کند. وی افزود: احمد 
امیرآبادی فراهانی )نماینده قم و عضو هیئت رئیسه مجلس(، 
مهرداد بذرپاش)رئیس دیوان محاسبات(، اسدالله عباسی 
)استاندار گیلان( و محمد عباسی )معاون امور اجتماعی وزارت 
کشور( گزینه های تصدی وزارت کار هستند و قرار است از بین 
این ۴ گزینه یک نفر به مجلس معرفی شود تا نمایندگان مجلس 
برنامه و سوابق وزیر پیشنهادی را بررسی کنند. همچنین عضو 
کمیسیون اجتماعی مجلس گفت: مجلس حسایت ویژه ای 
نسبت به وزارت تعاون، کار و رفاه اجتماعی دارد چرا که جامعه 
هدف گسترده ای دارد و جامعه هدف این وزارتخانه اقشار 

محروم و کم درآمد جامعه هستند. 

  عذرخواهی نماینده مجلس
روز گذشته یک نماینده مجلس اظهار کرد: بنده به عنوان یک 
عضو در مجلس شورای اسلامی از مردم عذرخواهی می کنم. بنده 
به مردم می گویم ما شرمنده هستیم که پس از گذشت سه ماه 
اداره وزارتخانه کلیدی تعاون، کار و رفاه اجتماعی اکنون نه این 
وزارتخانه  سرپرست دارد و نه وزیر که مایه تاسف است. سلمان 
اسحاقی، نماینده مردم قائنات در مجلس تصریح کرد: ای کاش  
هیات رئیسه مجلس به جای دنبال کردن تغییرات در سامانه ثبت 
مخالف و موافق به سمت اصلاح آئین نامه مجلس می رفت تا امروز 
منتظر طرح بیش از 1۰۰  طرح از گذشته در صحن نبودیم و یا 
شاهد پس گرفتن امضای نمایندگان در استیضاح ها و سوال ها 

نبودیم.
  اخبار ناتمام یک وزارتخانه 

 حواشی وزارت کار از آغاز دولت سیزدهم بیشتر از سایر 
وزارتخانه ها بود به عنوان نمونه ابتدا عبدالملکی برای تصدی 
این جایگاه معرفی شد  جبار کوچکی نژاد درباره دلیل استعفای 
عبدالملکی گفته با اشاره به مشکلات داخلی وزارت تعاون، کار و 
رفاه اجتماعی  گفته بود:» مشکلات داخلی وزارتخانه کار و رفاه 
بیش از پیش به عبدالملکی ضربه زد لذا ما کمتر مشاهده کرده 
بودیم که کارکنان یک وزارتخانه علیه وزیر مربوطه تحصن کنند 
و این مدیریت، مدیریتی بسیار شکننده است. اتفاقات رخ داده 
حاکی از این بود که کارکنان وزارتخانه با وزیر مربوطه هماهنگ 
نبودند. دومین اشتباه وزیر کار این بود که 9۰ درصد از مدیران خود 

را از بیرون از مجموعه به خدمت گرفت. به هر حال این وزارتخانه 
نیروهای انقلابی زیادی داشت و وزیر مربوطه می توانست از متن 
وزارتخانه مدیرانی را انتخاب کند که هم شناخت کافی از وزارتخانه 
داشتند و هم اینکه فعالیت ها را سرعت بدهند.« پس از آن بود که 
زاهدی وفا برای تصدی وزارت کار به مجلس معرفی شد و او هم 
رای نیاورد. زاهدی وفا از دفتر محمد مخبر، معاون اول رئیس 
جمهوری، به ساختمان وزارت پرچالش رفاه رفت تا به جای حجت 
الله عبدالملکی، این وزارتخانه را اندکی سامان دهد؛ به جای وزیری 
که خیلی زود، پیش از آنکه عمر وزارتش به یک سال برسد، از قطار 
کابینه پیاده شد.در جلسه بررسی صلاحیت او بود که فتح الله 
توسلی گفت:» وی هزار و 8۵۰ متر باغ در دزاشیب دارد. چندین 
منزل ویلایی در کرج، شهرری و نیاوران دارد، خانه ویلایی ۴۰۰ 
متری در نیروی هوایی، باغ در کرج، آپارتمان مجلل در نیاوران و 
ویلای جنگلی دارد و باید در این باره توضیح دهد. بنده بررسی 
کردم و مجموع این اموال  چندهزار میلیارد تومان است اما زاهدی 
وفا گفت که همه این اموال هزار میلیارد تومان است. از سوی 
دیگر او گفت که من سرایدارم! اسناد نشان می دهد که وی همه 
این اموال را به نام برادر خود کرده است که برادر وی بیمار است و 
اسناد پزشکی آن هم موجود است«. این وزارتخانه از زمان ادغام 
سه وزارت »رفاه و تأمین اجتماعی«، »کار« و »تعاون« در تیرماه 
سال 9۰، برای روسای جمهور و وزیرانش دردسرساز بود و تغییرات 
زیادی را در سطح مدیرانش تجربه کرد. این وزارتخانه در 11 سال 

اخیر، ۲ وزیر را با استیضاح و یک وزیر را با استعفا از دست داد.

 امیررضا واعظی آشتیانی در گفت وگو با »آرمان ملی«: 
باید دید خواسته های نسل جدید چیست 

و بر اساس آن تصمیم گرفت
  عملکرد قوای 3 گانه همه جانبه نگر باشد

آرمان ملی-  سهیل ثابت: جامعه نسبت به برخی 
عملکردها  انتقاد دارد اما به نظر می رسد که امروز با توجه 
به این  مساله باید نوعی گفت و گوی اقناعی با مردم صورت 
گرفته و مطالبات آنها نیز مدنظر قرار گیرد تا میزانی از 
رضایتمندی در جامعه حاصل و از طرف دیگر اعتماد به 
دولت و امید به آینده تقویت شود. لذا این دولت و سایر 
دستگاه های حاکمیتی هستند که با عملکرد مثبت خود 
می توانند این شرایط را سامان ببخشند و باید دید در 
این راستا شاهد چه عملکردهایی خواهیم بود. برای 
بررسی راه های ایجاد رضایت در مردم، لزم کارآمدی و 
اتفاقات اخیر »آرمان ملی« با امیررضا واعظی آشتیانی، 
فعال سیاسی اصولگرا به گفت و گو پرداخته است که 

می خوانید. 
  با توجه به اتفاقات اخیر فکر می کنید باید چه 
اقداماتی صورت گیرد تا رضایت مردم در حوزه های 

مختلف به ویژه حوزه اقتصادی فراهم آید؟
 من معتقدم که همه چیز مربوط به مسائل اقتصادی 
نیست؛ البته نه اینکه مطالبات مردمی اقتصادی نباشد اما 
مسائل اقتصادی نیز در آن بی تاثیر نیست. ولی نکته ای 
که وجود دارد بحث تغییر نسل ایجاد شده و خواسته  های 
نسل جدید است. در کشور ما متأسفانه احزاب و حتی 
سیاسیون همه چیز دان شده اند و در تمامی احزاب و 
گروه ها می بینیم که سیاسیون در مسائل اقتصادی، 
سیاسی، اجتماعی و فرهنگی صاحب نظر می شوند. 
این در حالی است که ما رشته های فرهنگی و اجتماعی 
داریم که صاحب نظرانی دارد و اساتیدی در این حوزه 
هستند که ما خود را از نظرات این دسته از افرادی که از 
آگاهی های علمی و تحقیقات در این مسائل برخوردارند 
محروم کرده ایم. لذا تا زمانی که از گزینه های مختلف در 
رابطه با مسائل مختلف کشور به خوبی استفاده نکنیم 
تحلیل ها و برداشت هایمان همواره یکسویه خواهد بود. 
همه جانبه نگری موضوع بسیار حائز اهمیتی است که به 
بحث تحزب در کشور بازمی گردد. اما واقعیت امر بر آن 
است که تحزب در کشور ما بسیار ضعیف است و جریانات 
سیاسی ما آنطور که از اسم شان پیداست جریان هستند 
و یک حزب کارآمدی که خواسته های اقشار مختلف 
مردم را به خود اختصاص دهد وجود ندارد. این جریانات 
سیاسی بیشتر به دنبال این هستند که در زمان انتخابات 
ورود پیدا کنند و لیستی را بدهند. من باورم بر این است 
که اگر تشکل های سیاسی با برنامه و هدف دار در کشور 
داشته باشیم می توانیم بخشی از دغدغه های امروز نسل 

فعلی و نسل گذشته را برآورده کنیم. 
  همه دولت ها در حوزه استفاده از نیروهای 
کارآمد بعضا با چالش هایی مواجه هستند و برخی 
از آنها در حوزه هایی نیز در عمل ناکارآمد جلوه 
کرده یا می کنند؛ از دیدگاه شما این مساله ناشی 

از چیست؟
به هر صورت در قالب احزاب است که گفتمان ها 
صورت می گیرد و احزاب برنامه دار و هدف دار بر مبنای 
کارکرد حزبی خود در انتخابات مختلف به نحو مطلوبی 
عمل می کنند. در حالی که شاهدیم وقتی در کشورمان 
زمان انتخابات ریاست جمهوری فرا می رسد و شخصی 
به ریاست جمهوری برگزیده می شود تازه به فکر بستن 
تیم و کابینه خود است. این مساله نیز فقط مختص 
جامعه سیاسی ما است. یعنی رئیس جمهور هیچ وقت 
تیمی آماده در حوزه های مختلف ندارد. همین عامل 
در حوزه های مختلف نشان می دهد که ما از بخش قابل 
توجهی از جامعه بی خبریم. لذا اشاره ای که در بخش قبل 
داشتم که خودمان را از جامعه شناسان تا صاحب نظران 
در حوزه های فرهنگی و اجتماعی محروم کردیم به همین 
منظور است. به هر جهت تخصص در این حوزه بسیار 
می تواند در مسائل مختلف کشور کمک کند تا ببینیم 
با نسل جدیدی که نسل رایانه، اینترنت و فضای مجازی 
است چگونه برخورد کنیم. آیا برای این نسل رسانه های 
گروهی جذاب است یا فضای مجازی؟ اینها نکات حائز 
اهمیتی است که باید نسبت به آن توجه داشته باشیم. 
اما متأسفانه در یک دهه گذشته از دولت های یازدهم 
و دوازدهم گرفته تا امروز در دولت فعلی این موضوع را 
جدی نگرفتیم در حالی که باید بسیار جدی تلقی شود 
و به سمتی برویم که ببینیم خواسته های نسل جدید 
چیست و تصمیم گیری ها بر اساس آن خواسته ها انجام 
پذیرد و حتی قوانین وقتی می خواهد در مجلس گذرانده 
شود قوانینی باشد که به روز و کارآمد باشد. موضوع 
موفقیت در یک کشور صرفا به قوه مجریه نیست بلکه 
قوه مقننه و قضائیه نیز در این راستا باید همکاری لازم 
را در جهت رسیدن به موفقیت داشته باشند. لذا این سه 
قوه باید به گونه ای حرکت و تصمیم گیری کنند که همه 
جانبه نگر باشد. دولت نیز باید منصفانه نگاه کنیم که وارث 

یکسری کاستی ها از گذشته است. 
  بسیاری از کارشناسان بر این باورند که دولت 
برای موفقیت باید ابتدا برنامه مدونی در حوزه های 
مختلف داشته باشد؛ این مساله را چگونه تحلیل 

می کنید؟
دولت  های ما هیچگاه سعی نکرده اند که بر اساس یک 
برنامه حرکت کنند. همین برنامه های ۵ ساله را اگر ببینید 
در برخی از جاها نقصان و کاستی ها داریم و در جاهایی نیز 
پیشرفت هایی بوده است. علت نیز این است که دولت های 
ما اعتقادی به برنامه نداشتند که اگر داشتند امروز قطعا 
وضعیت بهتر بود.  اگر اقتصاد کشور را می بینیم که هشتاد 
و پنج درصد آن دولتی است نشات گرفته از تفکر سلیقه ای 
دولت ها بوده است. وقتی ما در حوزه اقتصاد سلیقه ای 
برخورد کردیم در حوزه های دیگر نیز دولت های ما 
سلیقه ای عمل کردند و در همین راستا هم باید به مجالس 
در ادوار مختلف انتقادی وارد کرد که شما که هم قانونگذار 
و هم ناظر بوددید چرا از قدرت نظارت خود استفاده 
نکردید و دولت ها را در ریل برنامه قرار ندادید و از دولت ها 

نخواستید که بر اساس برنامه حرکت کنند. 

 مجید انصاری: مواظب نفوذی ها باشید

طرح صیانت  صداوسیما    از    هک!
     روز شنبه شبکه خبر برای چند ثانیه از دسترس خارج و توسط یک گروه هکری هک شد و اخبار ساعت ۲۱ صداوسیما

 که از شبکه های اول و خبر صداوسیما پخش می شود برای چند لحظه هک شد

 
  تاثیر

  بر فضای رسانه ای 
خارج

    
 اصلاح 

 گشت ارشاد 
در مجلس؟

دیروز رئیس کمیسیون شوراها و امور داخلی کشور گفت: 
اصلاح شیوه گشت ارشاد در مجلس مطرح نشده است. 
محمدصالح جوکار در پاسخ به سوالی دیگر مبنی بر اینکه 
گفته می شود دولت باید درخصوص اصلاح شیوه گشت 
ارشاد اقدام کند، از لحاظ آیین نامه ای ابتدا دولت باید به این 
موضوع ورود کند یا مجلس شورای اسلامی بیان کرد: هم 
دولت می تواند لایحه در این خصوص به مجلس ارائه کند 
هم نمایندگان می توانند درباره اش طرحی به صحن بیاورند. 

رسانه های خارج مرز تلاش زیادی برای هیاهو در کشور 
دارند. یک فعال سیاسی گفت:  اگر دولت نتواند ابتکاراتی 
به خرج دهد که فضای رسانه داخلی مقداری تکان بخورد 
و بر فضای رسانه ای خارج هم تاثیری داشته باشد، بالاخره 
مرجعیت به دست رسانه های خارج از کشور می افتد.  احمد 
زیدآبادی افزود: بالاخره رسانه های خارجی هم دارای اهدافی 
هستند که متناسب با آن اخبار را پیش می برند و این چیز 

عجیبی نیست و آشکار بوده است.  

علی اصغر عنابستانی دیروز ضمن تاکید بر برخورد قاطع 
با تحریک کنندگان و آشوبگران، از نیروی انتظامی خواست 
تا با مردم و افرادی که از ناآگاهی و احساس وارد ناآرامی ها 
شده اند، مهربان باشد.  وی ادامه داد: دولت لایحه ای برای 
ساماندهی و مجوز اعتراضات را با دوفوریت به مجلس بیاورد 
تا مشخص شود نظام برای شنیدن اعتراضات اراده قوی دارد. 
اغتشاشات محکوم بوده، اما اعتراضات روی چشم نظام جا 

داشته و  دارد.
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